
 
Obsah žádosti ze dne 21.09.2016 
 
Obracím se na Vás - Fakultní nemocnici u sv. Anny v Brně s žádostí o poskytnutí informace dle zákona 
č. 106/1999  
Sb., zákon o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů.  
Konkrétně se jedná o tento dotaz:  
  
Používáte k léčbě vývojové dysplázie kyčelního kloubu u dětí Wagnerovy punčochy?  
V případě, že ano, kdo Vám je dodává?  
V případě, že ne, proč je nepoužíváte? 
 

Odpověď dne 05.10.2016 

K dotazu sdělujeme, že Wagnerovy punčochy nepoužíváme, neboť  děti jsou léčeny v Dětské 
nemocnici Fakultní nemocnice Brno.  
 


